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Fatsalı İş Adamlarımızdan İsmail Sarıçiçek Büyükşehir yapılanması değerlendirdi.

  

Sarıçiçek; “Siyasi tercihlerimizi görevini layıkıyla yerine getirebilecek adaylara göre
belirlemeliyiz” diye konuştu.

  

Fatsada sağlık, yakıt, inşaat ve çeşitli ticari faaliyetlerde bulunan Sarıçiçek: “Siyasetin uzun
yıllardır dışındayım. Aslında bakarsınız siyasi alanda yorum yapmak haddime değil. Ancak
Büyükşehir olayına şöyle bakmamız lazım. Büyükşehir Belediyesinin imkanları çok fazla olacak.
Büyükşehire gelecek olan bu maddi kaynakları kim daha adaletli yönetir, kim daha rantabıl
kullanır bunun ön planda tutulması lazım” dedi.

  

Sarıçiçek gazetemize özel verdiği röportajda: “ Büyükşehire gelecek olan kaynaklar adaletli ve
hakkaniyetli kullanıldığı taktirde ilimiz ve ilçemizin çevresi ilk 5 yılda gelişip değişecektir.
Gelecek olan kaynakları öncelikli hizmetler için kim adaletli kullanabilir bu kaynakları mevcut 19
İlçe’ye kim hakkaniyetli bir şekilde kullanabilir buna önem gösterilmesi gerekiyor” şeklinde
konuştu.
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